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ALUEELLINEN HYVINTIKERTOMUKSEN JA -SUUNNITELMAN HYVÄKSYMINEN

Khall 21.10.2020 § 100
Valmistelija kunnanjohtaja Jari Penttilä puh. 040 680 2202

 Arvio kuntastrategian toteutumisen kannalta: neutraali

 Keski-Pohjanmaan kunnat, Kruunupyyn kunta ja Soite laativat yh-
teis työs sä alueellisen hyvinvointikertomuksen 2019 ja -suunnitelman
vuo sil le 2020-2024. Hyvinvointikertomuksen tietosisältö perustuu
Ter vey den ja hyvinvoinninlaitoksen ehdottamaan alueellisten hy vin-
voin ti ker to mus ten sisältöön.

 Hyvinvointisuunnitelma on rakennettu kuntien hyvinvoinnin ja ter vey-
den edis tä mi sen tavoitteiden pohjalta. Suunnitelmaa rakentamassa
on ollut alueelle perustettu hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen
ver kos to, jossa on edustaja jokaisesta suunnitelma-alueen kun nas ta.
Tavoitteena on ollut laaja-alaisen hyvinvointipolitiikan vah vis ta mi nen.
Työtä koordinoi Soiten kehittämispalvelut.

  Suunnitelma koostuu neljästä osiosta: lasten ja nuorten hy vin voin ti-
suun ni tel ma, mielenterveys- ja riippuvuusstrategia, suunnitelma ter-
veel lis ten elintapojen edistämisestä ja alueellisesta tur val li suus suun-
ni tel mas ta. Suunnitelmat on koottu monialaisella yhteistyöllä. Nämä
eril li set suunnitelmat toteuttavat asetettuja kokonaistavoitteita ja ovat
osa hyvinvointisuunnitelmaa.

 Keski-Pohjanmaan sosiaali- ja terveyspalvelukuntayhtymä Soiten
hal li tus käsitteli alueellisen hyvinvointikertomuksen ja –suun ni tel man
18.5 2020 §108. Hallitus hyväksyi hyvinvointikertomuksen ja –suun-
ni tel man ja päätti lähettää sen alueen kunnille omalta osaltaan hy-
väk syt tä väk si.

Kjoht:
 Kunnanjohtaja esittää edelleen kunnanvaltuustolle ehdotettavaksi,

et tä liitteinä olevat alueellinen hyvinvointikertomus 2019 ja hy vin voin-
ti suun ni tel ma hyväksytään. Ne lähetetään tiedoksi lautakunnille
toimeenpanoa varten.

Päätös:
 Esitys hyväksyttiin yksimielisesti.
Kvalt 12.11.2020 § 29 Valmistelija kunnanjohtaja Jari Penttilä puh. 040 680 2202



Päätös:
 Esitys hyväksyttiin yksimielisesti.


